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ROMÂNIA 

JUDEȚUL SĂLAJ 

COMUNA CRASNA  

CONSILIUL LOCAL 

Nr.4987/30.05.2024. 

PROCES – VERBAL 

 

Încheiat azi, 30.05.2024 în ședința ordinară a consiliul local Crasna, ce a fost convocat de domnul 

primar prin Dispoziția nr.196/23.05.2024. În conformitate cu prevederile art.135 alin.(5)  din O.U.G. 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, ordinea de zi a ședinței 

a fost adusă la cunoştinţă publică şi în limba maghiară prin afișare la sediul Primăriei și pe site: 

www.primariacrasna.ro, invitația la ședință, proiectul ordinii de zi și materialele de ședință au fost 

comunicate în termen legal prin e-mail consilierilor locali.  

După efectuarea apelului nominal, secretarul general al comunei d-na Lazar Veturia, constată că 

din totalul de 15 consilieri locali în funcție sunt prezenți 12 consilieri, fiind absenți motivați:   Bartha 

Francisc (AMT-EMSZ), Szabo Ferenc (AMT-EMSZ) și Seres Arpad  (UDMR),  declarând constituirea 

legală a ședinței. 

 În continuare secretarul general supune spre aprobare procesul verbal al ședinței anterioare, care 

se aprobă  în unanimitate de voturi. 

În continuare domnul primar Kovacs Istvan, prezintă spre aprobare proiectul ordinii de zi a 

ședinței, cu completări,  astfel: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de colaborare cu Administrația Bazinală de 

apă Someș-Tisa prin Sistemul de Gospodărire a Apelor Sălaj pentru executarea lucrărilor de 

cosire a vegetatiei pe lucrarea Sistem hidroameliorativ Crasna, (7 ha) localitatea Crasna, comuna 

Crasna,  jud. SĂLAJ. 

Prezintă: Kovacs Istvan – primar 

Completare la ordinea de zi: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului Comunei Crasna pe anul 2024. 

Prezintă: Kovacs Istvan – primar 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării și desfășurării evenimentului ”Ziua copiilor”  

în data de 01.06.2024. 

Prezintă: Kovacs Istvan – primar 

4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea dezmembrării unui imobil - teren, situat în intravilanul 

localității Crasna. 

Prezintă: Kovacs Istvan – primar 

5. Diverse.   

Alte propuneri nefiind, se supune la vot proiectul ordinii de zi  cu completări și se aprobă în 

unanimitate de voturi. 

 În continuare, președintele de ședință, domnul consilier Bodizs Zoltan, preia conducerea lucrărilor 

ședinței. 

1.Se trece la primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului de 

colaborare cu Administrația Bazinală de apă Someș-Tisa prin Sistemul de Gospodărire a Apelor Sălaj 

pentru executarea lucrărilor de cosire a vegetatiei pe lucrarea Sistem hidroameliorativ Crasna, (7 ha) 

localitatea Crasna, comuna Crasna,  jud. SĂLAJ. 

Domnul primar prezintă referatul de aprobare. Discuții nu sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.36 din data de 30.05.2024 privind 

aprobarea protocolului de colaborare cu Administrația Bazinală de apă Someș-Tisa prin Sistemul 

de Gospodărire a Apelor Sălaj pentru executarea lucrărilor de cosire a vegetatiei pe lucrarea Sistem 

hidroameliorativ Crasna, (7 ha) localitatea Crasna, comuna Crasna,  jud. SĂLAJ. 
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2. Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 

bugetului Comunei Crasna pe anul 2024. 

Domnul primar prezintă referatul de aprobare. Discuții nu sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.37 din data de 30.05.2024  privind 

aprobarea rectificării bugetului Comunei Crasna pe anul 2024. 

3. Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării și 

desfășurării evenimentului ”Ziua copiilor”  în data de 01.06.2024. 

Domnul primar prezintă referatul de aprobare.  Se trece la discuții. 

Szasz Ferenc: de ce se pune nisip la locul de joacă și nu iarbă? 

Primar: din punct de vedere ISCIR trebuie nisip de un anumit strat, este mai bun decât iarba. 

Trebuie să obținem autorizația ISCIR pentru locurile de joacă. Se poate pune și covor cauciucat, dar este 

foarte scump. La grădiniță a costat 75000 lei. 

Domnul primar invită consilierii să participe la inaugurarea locurilor de joacă, sâmbăta de la ora 

14,00 la cel de la Biserica Catolică și de la 14,30 la strada Morii. 

Alte discuții nefiind se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.38 din data de 30.05.2024  

privind aprobarea organizării și desfășurării evenimentului ”Ziua copiilor”  în data de 01.06.2024 

4. Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru aprobarea dezmembrării 

unui imobil - teren, situat în intravilanul localității Crasna. 

Domnul primar prezintă referatul de aprobare. Discuții nu sunt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate de voturi. 

Prin votul exprimat al consilierilor se adoptă Hotărârea nr.39 din data de 30.05.2024  

pentru aprobarea dezmembrării unui imobil - teren, situat în intravilanul localității Crasna. 

5.Diverse: Se înscrie la cuvânt. Domnul Suto Attila și doamna Ozsvath Ilona. 

Suto Attila: persoanele care au pământ lângă drumul Marinului care se află în reabilitare, cum au 

posibilitatea de acces la proprietățile lor pentru efectuarea lucrărilor de cosit, de secerat și altele care 

urmează în această perioadă? 

Primar: va trebui să adunăm toți proprietarii, să facem o  listă și să trimitem sesizarea la Consiliul Județean 

Sălaj, să se asigure accesul la proprietăți. 

Suto Attila: trebuie făcut anunț să știe toți cetățenii care sunt în cauză, să vină cu cererea. 

Primar: nu vor face la toți acces, vor face un drum agricol să se asigure câteva accese. 

Suto Attila: și acum așa este, dar problema trebuie rezolvată repede, în perioadă de o lună ar fi foarte bine. 

Primar: în intravilan se asigură obligatoriu. 

Ozsvath Ilona: în fața blocului avem un stâlp din metal cu un corp de iluminat, stâlpul se clatină deja. Și 

am mai avut acolo un coș de gunoi. Avem în fața blocului un brad uscat de tot și un mesteacăn uscat de 

tot, dacă s-ar putea tăia. 

Primar: vom rezolva. 

Alte discuții nefiind lucrările ședinței se declară închise.  

 

Președinte de ședință,     Secretarul general al comunei, 

Bodizs Zoltan                                     Lazar Veturia 


